

REGULAMIN WYPŁATA EUR

- PL

Wypłata gotówki w euro realizowana jest przez Euronet 360 Finance Limited, spółkę podlegającą prawu Anglii i Walii, z siedzibą pod adresem: 55 Baker Street 7th Floor, North Block, Londyn W1U 7EU, Wielka Brytania, zarejestrowaną w rejestrze handlowym pod numerem: 06928422. Euronet 360 Finance Limited nie pobiera opłaty za swoją usługę. Usługa dostępna jest dla kart, których waluta rozliczeniowa jest inna niż euro. Kurs wymiany jest przedstawiany przy wyborze kwoty wypłaty oraz dostępny jest w telefonicznym Biurze Obsługi Klienta Euronet 801 324 024 lub (22) 519 77 71 (obowiązują standardowe stawki operatora). Nie ma możliwości wnoszenia roszczeń wobec wydawcy karty ani systemu kart płatniczych, pod którego auspicjami wydana jest karta. Poprzez skorzystanie z usługi potwierdzam i akceptuję, że wydawca karty może obciążyć opłatami mój rachunek. Regulamin dostępny jest na ekranie oraz na stronie www.euronetpolska.pl

- EN

The cash withdrawal in euro is provided by Euronet 360 Finance Limited, a company incorporated under the laws of England and Wales, with its registered office in London (United Kingdom) at: 7th Floor, North Block, 55 Baker Street, London W1U 7EU, United Kingdom, registered in the companies register under number: 06928422). Euronet 360 Finance Limited does not charge a fee for this service. The service is available for cards settled in currencies other than euro. The exchange rate is presented to you when choosing the withdrawal amount and is also available by calling the Euronet Call Centre on 801 324 024 or (22) 519 77 71 (standard tariff costs apply). By accepting this rate you will not be able to raise any claim against either the card issuer or card scheme under whose brand the card has been issued. By using this service I understand and accept that my card issuer may levy charges to my account. The regulations are available on the screen and the website www.euronetpolska.pl

- DE

Die Barabhebung in Euro wird von der Firma Euronet 360 Finance Limited, einem nach den Gesetzen von England und Wales eingetragenen Unternehmen mit Sitz in: 7th Floor, North Block, 55 Baker Street, London W1U 7EU, Großbritannien, Handelsregisternummer: 6298422, angeboten. Euronet 360 Finance Limited erhebt keine Gebühr für diesen Service. Dieser Service kann mit Karten genutzt werden, die in anderen Währungen als dem Euro abgerechnet werden. Der Umrechnungskurs wird Ihnen präsentiert, wenn sie den Abhebungsbetrag angeben. Er kann ebenfalls durch einen Anruf beim Euronet-callcenter unter der Nummer 801 324 024 oder (22) 690 51 31 erfragt werden. Die Geltendmachung von Ansprüchen gegen den Kartenaussteller oder das Kartensystem, unter dessen Marke die Karte ausgegeben wurde, ist nicht möglich. Durch die Nutzung dieses Services verstehe und erkläre ich, dass der Kartenaussteller Gebühren erheben und von meinem Konto abbuchen kann. Die entsprechenden Bestimmungen werden auf dem Bildschirm angezeigt und können auf der Website www.euronetpolska.pl eingesehen werden.